
افـت صـادرات رسـمی زعفـران بـا
افزایش قاچاق به افغانستان

عضو شورای ملی زعفران با بیان اینکه تعطیلات تابستانی اروپا
صادرات زعفران را کند کرده است،گفت: به نسبت قاچاق زعفران از

کشور به افغانستان، صادرات رسمی آن به امارات کاهش می یابد.

 

 

علی حسینی در گفتگو با خبرنگار مهر با اشاره به ثبات نسبی قیمت
زعفران در بازار، گفت: هم اکنون قیمت هرکیلوگرم زعفران حداقل ۷.۵
میلیون تومان (زعفران دسته) و حداکثر ۱۱ تا ۱۲ میلیون تومان

(زعفران نگین) است.

وی با بیان اینکه به دلیل کمبود نقدینگی و کند شدن صادرات بازار
با رکود مواجه است، گفت: در حال حاضر با کمبود خریدار عمده مواجه

هستیم.

حسینی اضافه کرد: با توجه به اینکه تعطیلات تابستانی اروپا آغاز
شده شرکت ها فعالیت خود را کاهش داده اند. بنابراین میزان صادرات

به اروپا کاهش یافته است.

عضو شورای ملی زعفران با بیان اینکه کشورهای همسایه سم چندانی در
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بازار زعفران ایران ندارند، افزود:البته بجز امارات که از
خریداران عمده زعفران ایران است و زعفران ما را میخرد و صادرات

مجدد می کند.

حسینی مقاصد عمده صادرات زعفران ایران را امارات، چین، اسپانیا،
ایتالیا و فرانسه عنوان کرد و گفت: صادرات به چین غیرمستقیم و از
طریق هنگ کنگ انجام می شود چون چینی ها برای زعفران ایران تعرفه

بالایی تعیین کرده اند.

وی با اشاره به اینکه امارات زعفران ایران را مجددا به هند و چین
صادر می کند، ادامه داد: قاچاقچیان در اشکال مختلف زعفران را در
مشهد می خرند و آن را به افغانستان قاچاق می کنند سپس بنام محصول
افغانستان به هند صادر می کنند چون تعرفه هند برای محصول ایرانی

بالاست اما برای افغانستان کمتر است.

حسینی تصریح کرد: بنابراین به همان نسبت از صادرات قانونی به
امارات کاسته می شود.

وی با بیان اینکه به تدریج به فصل برداشت طلای سرخ نزدیک می شویم
و خریداران منتظر ورود محصول نو هستند، درباره اینکه با این
وضعیت آیا پیش بینی کاهش قیمت را دارید؟، گفت: امیدوار هستیم

چنین اتفاقی رخ ندهد.
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